

Style Chair DC

スタイルチェア ディーシー 取扱説明書 / Style Chair DC Instruction Manual

Style Chair DC 使用説明書 / Style Chair DC 사용설명서

座り方

深く腰掛けて座ってください。

How to Sit

Do not sit on the edge of the product.



YSBA1J01IM00_ASML4W

使用目的：本品は座り姿勢をサポートする椅子です。

⚠️ 安全上のご注意

次のような方は使用しないでください。

- 小さなお子様
- 身体の不自由な方

次のような方は必ず医師にご相談のうえ、使用してください。

- 腰部ヘルニアや坐骨神経痛など腰や背中に疾患のある方

上記に当てはまらない場合でも、ご使用に不安がある方は医師に相談してください。

- 本品の上で立ち上がりったり、背もたれに腰かけたり、踏み台の代わりにしたりしないでください。
- 2人以上で座らないでください。
- 足が床に届かない状態で使用しないでください。
- 勢いよく立ったり座ったりしないでください。転倒のおそれがあります。
- 不安定な場所、状態では使用しないでください。
- 本来の用途目的以外では使用しないでください。
- 高温の場所や火気の近くに設置しないでください。
- お子様だけで使用したり、遊んだりしないようご注意ください。
- 本品が破損した状態では使用しないでください。
- 分解や修理、改造などをしないでください。

- 使用中に痛み、かゆみ、かぶれなどの異常が現れたときは使用を中止してください。

- 1時間に1度は身体を軽く動かしてください。

⚠️ 使用上のご注意

- 本品は摩擦により、他のものに色移りしたり、シミができたりますおそれがあります。特に衣服などが濡れているときは、色移りしやすいので使用しないでください。
- フローリング、畳など、傷つきが予想される床で使用する場合、または脚のガタつきが気になる場合は、脚と床の間に敷物などを挟んでください。
- 商品の臭いが気になる場合は、風通しのよい所で数日間陰干ししてください。臭いは徐々に薄れていきます。
- 移動時は引きずらないでください。また、持ち上げ時に落とさないようご注意ください。
- 織り目や隙間のほこりなどは掃除機で吸い取ってください。汚れは3～5%に希釈した中性洗剤液に浸した布をよく絞り、拭き取ってください。
- シンナー、ベンジン、アルコールなどでは拭かないでください。変形や変色の原因になります。
- 高温・多湿の場所（浴室、車中など）を避け、直射日光の当たらないところで保管してください。
- 廃棄時は、各自治体が指定している廃棄方法に従ってください。

品番
YS-BA
同梱品/付属品
本体(1)、
付属品：取扱説明書(1)、保証書(1)



◀ Webでも取扱説明書をご覧ください



◀ Styleブランドの様々なプロダクト

株式会社 MTG
〒453-0041
愛知県名古屋市中村区本陣通4丁目13番
MTG第2HIKARIビル
https://www.mtg.gr.jp

0120-315-332

〈受付時間〉9：30～17：30
(土・日・祝日・弊社休業日を除く)

●ご相談窓口における個人情報のお取り扱い(株)MTGは、ご相談への対応や修理、その確認などのために、お客様の個人情報やご相談内容を記録に残すことがあります。また、個人情報は適切に管理し、修理業務などを委託する場合や正当な理由がある場合を除き、第三者に提供しません。

発行年月2022/03 第1版

Purpose: This chair is intended to help support your seated posture.

⚠️ Safety Precautions

You should not use this product if any of the following apply.

- If you are a small child
- If you have physical disabilities

Consult with a physician before use if any of the following apply.

- If you have a lumbar hernia or lumbar and back issues like sciatica

Even if none of the conditions above apply to you, please consult with your physician if you have any concerns about using the product.

- Do not stand on the product, sit directly on the backrest or use it as a stepstool.
- The product should only be used by one person at a time.
- Your feet should reach the floor while sitting on the product.
- Do not sit or stand suddenly with the product. There is a risk of falling over.
- Do not use the product in places or situations where it will be unstable.
- Do not use in any way except for its intended purpose.
- Do not place in a location that is hot or near fire.

- Do not allow children to use the product unattended or to play with it.
- Do not use the product if it is damaged.
- Do not disassemble, repair or modify the product.
- Cease use if any pain, itching, rashes or any other abnormal reactions occur during use.
- Engage in light movement once an hour.

⚠️ Precautions for Use

- There is a risk of color transfer to other items or staining due to friction. Color transfer is more likely to happen when clothing is wet, so do not use this product with wet clothes.
- If using this product on a floor where damage is likely, like wooden flooring or tatami mats, or if the legs do not sit flat on the floor, place a mat between the legs and the floor.
- If the smell of the product is of concern, let it air out in a well-ventilated area outside of direct sunlight for a few days. The smell will gradually grow fainter.
- Do not drag the product when moving it. Take care not to drop the product when picking it up.

- Clean dust and dirt from fabric and gaps with a vacuum. Wipe dirty areas with a damp cloth that has been soaked in a solution with a neutral detergent diluted to 3 - 5%.
- Do not wipe the product off with paint thinner, benzene, or alcohol. Using these may cause deformation or discoloration.
- When storing the product, avoid a hot or humid location (such as inside a car or bathroom) and keep it away from direct sunlight.
- Dispose of the product according to the regulations of your local government.

Product number
YS-BA

Items included / Accessories
Main unit (1),
Accessories: Instruction manual (1), Warranty (1)

Manufactured for MTG Co., Ltd.
MTG No.2 Hikari Bldg., 4-13 Honjin-dori,
Nakamura-ku, Nagoya, Aichi 453-0041,
Japan
https://www.mtg.gr.jp

Publication Date: 2022/03 1st Edition

坐法

請坐到最裡面。

앉는 방법

엉덩이를 의자 깊게 넣고 바른 자세로 앉으세요.



用途：本產品用於坐姿輔助。

⚠️ 安全注意事項

以下人士請勿使用本產品。

- 嬰幼兒
- 殘疾人士

以下人士請務必向醫生諮詢後再使用本產品：

- 患有腰、背疾病如腰部疝氣或坐骨神經痛等人士

其他對使用本產品存有疑慮的人士，請在使用本產品前諮詢醫生。

- 請勿站在本產品之上，或者坐在靠背上，或者將本產品當作腳踏板使用。
- 請勿2人或以上同時坐在本產品上。
- 請勿在腳懸空的狀態下使用本產品。
- 請勿用力站起來又坐下來。否則可能有翻倒的風險。
- 請勿在不穩定的場所或狀態下使用。
- 請勿使用於產品用途以外的目的。
- 請勿將本產品放置在高溫或火源附近。
- 請注意避免讓嬰幼兒獨自使用本產品或者在上面玩。
- 請勿在本產品破損的狀態下使用。
- 請勿進行拆解、修理、改造等。
- 使用過程中，肌膚若出現疼痛、痕癢或者出疹等異常情況，請停止使用。
- 請每小時輕輕活動身體1次。

⚠️ 使用注意事項

- 本產品受摩擦後，可能會導致染色到其他物品上或引起污漬。尤其是在衣服潮濕時，請勿使用本產品，因為很容易導致染色。
- 如果您在木地板、榻榻米等容易損壞的地板上使用本產品，或者擔心椅腳不穩，請在椅腳與地板之間鋪上墊子。
- 如果您發現本產品有異味，請將其放置在通風良好的陰涼處幾天，異味會逐漸變淡。
- 移動時請不要拖拽。另外，抬起時請注意不要掉落。
- 布面及間隙處的灰塵請使用吸塵器清除。如有污垢，請將抹布浸泡至稀釋3~5%的中性洗滌液中，然後充分擰乾，將污垢擦拭乾淨。
- 請勿使用油漆稀釋劑、清潔劑或酒精等擦拭本體，以免導致變形或變色等。
- 存放時應避免高溫、高濕度的環境（浴室、汽車內等），放置於遠離日光直射處。
- 廢棄時請遵守各地方政府指定的廢棄方式。

產品型號

YS-BA

產品內容/配件

本體(1)、
配件：使用說明書(1)、保證書(1)

사용 목적: 본 제품은 앉는 자세를 서포트하는 의자입니다.

⚠️ 안전상 주의 사항

다음에 해당하는 분은 사용하지 마십시오.

- 어린이
- 몸이 불편한 분

다음에 해당하는 분은 의사와 상담 후 사용하십시오.

- 복부 탈장과 좌골신경통 등 복부와 등에 질환이 있는 분

위에 해당하지 않는 경우라도 사용하기에 불안한 경우는 미리 의사와 상담 후 사용하여 주십시오.

- 본 제품 위에 올라가거나 등받이에 걸쳐 앉거나 발판 대신 사용하지 마십시오.
- 2인 이상 앉지 마십시오.
- 다리가 바닥에 닿지 않는 상태로 사용하지 마십시오.
- 힘차게 서거나 앉지 마십시오. 넘어질 우려가 있습니다.
- 불안정한 장소나 상태에서는 사용하지 마십시오.
- 본래의 용도 목적 이외에는 사용하지 마십시오.
- 고온의 장소나 화기와 가까운 곳에 설치하지 마십시오.
- 어린이 혼자 사용하거나 장난하지 않도록 주의하십시오.
- 본 제품이 파손된 상태에서는 사용하지 마십시오.
- 분해나 수리, 개조 등을 하지 마십시오.

- 사용 중에 통증, 가려움, 접촉성 피부염 등의 이상이 나타났을 때는 사용을 중지하십시오.

- 1시간에 한 번은 신체를 가볍게 움직이십시오.

⚠️ 사용상 주의 사항

- 본 제품은 마찰로 인해 다른 제품에 물이 들거나 얼룩이 생길 우려가 있습니다. 특히 옷 등이 젖어 있을 때는 색이 물들기 쉬우므로 사용하지 마십시오.
- 마루바닥 등 스크래치가 나기 쉬운 바닥에서 사용하는 경우 또는 의자 다리의 소리가 신경 쓰이는 경우에는 의자 다리와 바닥 사이에 러그 등을 사용하십시오.
- 상품의 냄새가 신경 쓰일 때는 바람이 잘 통하는 그늘에서 며칠간 말려주십시오. 냄새가 점점 없어집니다.
- 이동 시에는 끌지 마십시오. 또한, 들어 올릴 때는 떨어뜨리지 않도록 주의하십시오.
- 울과 울 사이나 틈새의 먼지 등을 청소기를 흡입해 주십시오. 오염은 3~5%로 희석한 중성세제액에 담긴 천을 잘 짠 후에 닦아내십시오.
- 시너, 벤젠, 알코올 등으로 닦지 마십시오. 변형과 변색의 원인이 됩니다.
- 고온·다습한 장소(욕실, 자동차 내부 등)를 피하고 직사광선이 닿지 않는 곳에 보관해 주십시오.
- 폐기 시에는 각 지방자치단체가 지정한 폐기 방법에 따라 처리하십시오.

품번

YS-BA

동봉품/부속품

본체(1),
부속품: 사용설명서(1), 보증서(1)

製造商：株式會社 MTG
網址：https://www.mtg.gr.jp
聯絡地址：453-0041 日本愛知縣名古屋市中村區本陣通4丁目13番 MTG 第2HIKARI大樓

發行時間 2022/03 第1版

제조원 (주) 엠티지
453-0041 일본 아이치현 나고야시 나카무라구 혼진도모리 4-13
엠티지 제2 히카리빌딩

발행년월 2022/03 제 1 판